附件2

第13届国际文化遗产灾害风险管理培训班申请简章
联合国教科文组织关于文化遗产与风险管理国际培训课程教

席项目“关于2018年文化遗产的灾害风险管理”，第13届，日本东京立命馆大学

日期：2018年8月29日到9月19日
地点：日本京都和神户

由城市文化遗产减灾研究所组织，日本东京立命馆大学与联

合国教科文组织、国际文物保护与修复研究中心 、国际博物馆协会、国际古迹遗址理事会/国际共同研究事业合作。  
2018年参与者的挑选标准

本课程的参与者将根据下列标准选择：
√ 参加人数：本课程最多选13人，其中包括一半来自灾难管理及相关领域的参与者，另一半来自文化遗产保护领域的参与者。
√ 本课程的主办单位将为来自发展中国家的参与者提供基本的必要参与费用。

对于发展中国家的人员，请访问以下链接：
http://www.oecd.org/dac/financing-sustainable-development/development-finance-standards/DAC_List_ODA_ Recipients2018to2020_flows_En.pdf
√ 来自发达国家的学员也可以接受这一课程，前提是他们通过普通申请程序被选中，并同意支付自己参加课程的费用。详情请参阅课程费用。
√ 培训实施效益：希望在这一过程中，来自文化遗产的参与者与灾害管理领域共同工作。
√案例研究遗产点/博物馆：每个参与者将在自己的国家选择一个案例研究遗产点或博物馆。文化遗产遗址应易受地震/火灾/洪水/滑坡等自然灾害的影响。
√多重效应:如果参与者附属于文化遗产或灾害管理部门/机构/大学将是更好的，课程期间获得的知识可以在当地/国家或地区层面传播。
工作语言

本课程的工作语言将是英语。熟练的英语写作和口语能力是参与的必要条件。

课程费用

即使是来自发达国家的学员，也不收取学费。

对于来自发展中国家的参与者（请参阅以下网站）
:http://www.oecd.org/dac/financing-sustainable-development/development-finance-standards/DAC_List_ODA _Recipients2018to2020_flows_En.pdf
本课程承办单位将承担以下费用。
●最经济的往返旅行费用从最近的机场到京都

●培训项目住宿和必要的交通费

●3000日元作为餐费支持

参加者须严格遵守立命大学的经费管理规定。任何额外的索赔都不能被接受。

对于来自发达国家的被选中的参与者，他们预计将支付往返于京都的往返旅行费用和用于日本的基本生活成本和国内运输成本25万日元（目前的汇率为2300美元）。
精品课程
有意参加本课程的学生，请于2018年4月5日之前提交申请，填写附件表格及其他必要的文件，并通过电子邮件发送这些资料（请参阅申请要求）。根据提交的申请，申请人将被列入候选名单。

最后的选择将通过对入围的申请者进行电话面试。这些面试的日期将在稍后通知。

申请要求

1、申请表格：请参阅入口范例。

2、短论文（3-5页）：描述你所参与的文化遗产保护与管理或灾害风险管理的项目，以及你在职业生涯中进一步应用课程内容的整体潜在成功的可能性。

3、问卷调查

4、官方背书：申请人的机构

友情提醒：官方背书表格必须由学院签署并盖章，并以PDF或jpg格式上传。申请表、短论文和调查问卷都应该用Word和PDF格式发送。

我们将在收到您的申请后一周内发送消息。如果您在一星期后仍不能收到，请立即与我们联系。

申请截止日期:4月5日（星期四），2018年（日本标准时间）

获取更多信息，请联系：
城市文化遗产减灾研究所秘书处

日本东京立命馆大学

邮件：dmuchitc@st.ritsumei.ac.jp
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Guideline for Applications:

UNESCO Chair Programme on Cultural Heritage and Risk Management, International Training Course (ITC)

on Disaster Risk Management of Cultural Heritage 2018, 13th year, Ritsumeikan University

Dates: 29th August to 19th September, 2018

Place: Kyoto and Kobe, Japan

Organized by Institute of Disaster Mitigation for Urban Cultural Heritage, Ritsumeikan University In cooperation with UNESCO, ICCROM, ICOM & ICOMOS/ICORP

Criteria for Selecting the Participants for 2018

The participants for the course would be selected on the basis of following criteria:

Number of Participants: Total number of 13 participants at maximum would be selected for this course, which would include half number of participants from disaster management or relevant fields and the other half from cultural heritage conservation field.
The course organizers shall bear basic necessary costs for the participation of selected participants from developing countries.
For list of developing countries please visit the following link;

http://www.oecd.org/dac/financing-sustainable-development/development-finance-standards/DAC_List_ODA_ Recipients2018to2020_flows_En.pdf
Participants from developed countries may also be accepted for the course provided they are selected through general application process and agree to cover their own costs for attending the course. Please refer course costs for details.
Efficiency in training Implementation: It is expected that the participants from the cultural heritage field as well as disaster management field would work together during the course.
Case Study Site/Museum: Each participant will select one case study site or museum in his or her own country. The cultural heritage site should be vulnerable to one or more natural hazards such as earthquake and/or fire and/or flood and/or landslide.
Multiplying effect: It would be preferable if the participant is attached to a cultural heritage or disaster management department/organization/university, through which knowledge gained during the course can be disseminated at local/national or regional level.
Working language

The working language of the course will be English. Proficiency in the written and spoken English is an essential prerequisite for participation.

Course Costs

There is no tuition fee for the course even for the participants from developed countries.
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 For the participants from Developing Countries (please refer to the URL for the definition

:http://www.oecd.org/dac/financing-sustainable-development/development-finance-standards/DAC_List_ODA _Recipients2018to2020_flows_En.pdf
the organizer of the course will cover below.

Most economical round trip travel cost from the nearest airport to and from Kyoto
Accommodations and necessary transportation fee on the training program
3,000JPY per diem as meal cost support
The participants will be strictly required to follow the provisions governing expenses of Ritsumeikan University. Any extra claim cannot be accepted.

For the selected participants from Developed Countries are expected to cover their round trip travel cost to and from Kyoto, and 250,000JPY (at the current exchange rate 2,300USD around) for basic living cost and domestic transportation cost in Japan.
Selection Process

Those interested in attending the course are invited to submit their application by filling the enclosed form and other necessary documentation as requested and send these by email on or before April 5th, 2018 (please visit section on application requirements). Based on the submitted applications, the applicants would be shortlisted.

Final selection would be made through telephonic interview of shortlisted applicants. The dates for these interviews would be informed later.

Application requirements

Application Form: Please refer to the entry example.

Short paper (3-5 pages): describing project(s) concerning cultural heritage conservation and management or disaster risk management in which you have been involved, and your overall potential for success in further applying the course contents in your professional career.

Questionnaire
Official Endorsement: from the institution of the applicant

Kindly be reminded that Official Endorsement form should be physically signed and stamped by the institute and uploaded as a scanned copy either in PDF or jpg formats. Application Form, Short paper and Questionnaire should be sent in both Word and PDF formats.

We will send a message in a week after receiving your application. In case you will not receive the confirmation of receipt even after a week, please contact us immediately.

Application Deadline: April 5th (Thursday), 2018 (JST)

For more inquiry, please contact to

Secretariat of Institute of Disaster Mitigation for Urban Cultural Heritage,

Ritsumeikan University (R-DMUCH)

E-mail: dmuchitc@st.ritsumei.ac.jp


